
Van:   
Verzonden: donderdag 4 april 2024 13:20 
Aan: Info Krimpenerwaard <info@krimpenerwaard.nl> 
CC: Pascal Zuijderwijk <P.Zuijderwijk@krimpenerwaard.nl> 
Onderwerp:

Beste gemeenteraad,  

In het Kontakt Krimpenerwaard van deze week lees ik de stelling van de VVD: "Inwoners 
en bedrijven moeten gestimuleerd worden om zonnepanelen op daken te plaatsen en 
niet op een weiland". Deze stelling wordt door alle partijen beantwoord met: Eens 
Dat is prachtig. Persoonlijk zie ik ook niets in weilanden vol zonnepanelen. Hierover heb 
ik vervolgens wel een vraag. 
In ieder geval in Bergambacht zijn nagenoeg alle huurhuizen al voorzien van 
zonnepanelen op het dak. De Merelstraat daarentegen gaat ze niet krijgen. Vorig jaar, 
toen er een bedrijf bezig was met plaatsen overal in het dorp heb ik een werknemer van 
dat bedrijf wat ze plaatste gevraagd wanneer ze in de Merelstraat (mijn straat) zouden 
komen. Dat moest ik bij het bedrijf navragen zei de betreffende man want hij wist geen 
planning. Leek me vrij logisch. Gebeld naar dat bedrijf en kreeg als antwoord dat onze 
straat niet op de planning stond. Huhhh? Kennelijk zijn de daken in de Merelstraat niet 
geschikt om ze te plaatsen. Vervolgens contact opgenomen met Qua Wonen. Kort 
samengevat kwam het er op neer dat het risico te groot is op lekkage bij deze 
dakbedekking. Klinkt ergens plausibel. Ware het niet dat er in deze straat een koophuis 
staat in een blok met huurhuizen (exact dezelfde woning dus) waarbij er wel 
zonnepanelen op het dak liggen. Kennelijk hebben deze mensen het risico aangedurfd? 
Mij hoef je niet te stimuleren om zonnepanelen op het dak te plaatsen. Het is alleen mijn 
huis niet. De eerlijkheid gebied me te zeggen dat ik naast het milieu ook absoluut aan 
mijn portemonnee denk, zeker als ik bedenk dat mensen in andere straten minder 
energiekosten betalen. Heb zelfs gebeld naar het juridisch loket. Wellicht vindt U dat 
wat overdreven maar het voelt bijna als 'discriminatie'. Omdat we in de Merelstraat 
wonen krijgen we geen zonnepanelen. Dit speelde zich vorig jaar rond deze tijd af en ik 
heb niet geïnformeerd of Qua Wonen er nu nog zo in staat, ik vermoed van wel want wij 
hebben als bewoners tot op heden nog niet anders gehoord. Wat vindt U hier als 
gemeenteraad van in het licht van de stelling van de VVD? 

Hartelijke groeten, 
  

 
Bergambacht  



Van: Griffie Krimpenerwaard

Verzonden: vrijdag 5 april 2024 22:51

Aan:

Onderwerp: FW: Ontvangstbevestiging

Beste , 

Wij hebben uw brief d.d. 4 april 2024 ontvangen.  
Wij voegen deze toe aan de openbare lijst ingekomen stukken van de raad 16 april met als afhandelingsadvies ‘ter 
afweging individuele fracties’.  
Tijdens deze vergadering worden de ingekomen stukken niet inhoudelijk besproken, maar neemt de raad een besluit 
over het afhandelingsadvies. 
Van de raad als collectief ontvangt u geen schriftelijke reactie op uw brief. 
Mogelijk reageren fracties of individuele raadsleden persoonlijk op uw brief.  
We gaan ervan uit dat u er geen bezwaar tegen hebt dat we hen daarvoor desgevraagd uw mail/adres geven.   
I.v.m. privacyregels zijn de documenten geanonimiseerd op de lijst ingekomen stukken geplaatst. 

Met vriendelijke groet,

Griffie

Postbus 51  2820 AB Stolwijk




